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En aquesta subdelegació s’ha dut a terme la presentació dels col·legiats que dirigiran

els diferents partits que es juguin durant la temporada a la zona.

A la subdelegació de l’FCF al Penedès-Garraf, a Vilafranca del Penedès, el passat

divendres 31 d’agost es va celebrar l’acte d’inauguració de la nova temporada arbitral.

La presentació va anar càrrec del delegat del CTA al Penedès-Garraf, Antonio Artero,

acompanyat pels seus col·laboradors, i fent un repàs extensiu de les normes a seguir

per l’actual curs arbitral. Durant la sessió es va presentar el pla de formació, el qual es

regeix, per una banda, d’una sèrie de normes de caràcter administratiu i organitzatiu

d’obligat compliment que tot àrbitre ha de seguir i, d’altra banda, es van presentar una

sèrie d’activitats formatives encarades en dotar els àrbitres de la zona d’eines

essencials per garantir la seva contínua formació pràctica, com classes a camps de

futbol de la comarca, ús d’eines tecnològiques i audiovisuals, i estades arbitrals per tal



de fomentar la cohesió i la unió del grup.

A la presentació hi va assistir el directiu i delegat de l’FCF al Penedès-Garraf, Manel

Duran, qui va prendre la paraula per desitjar als assistents que aquesta propera

temporada puguin aconseguir els seus objectius a base d’esforç, sacrifici i compromís.

També va fer menció a la importància de fer un bon ús de les xarxes socials, sobretot

pels àrbitres més novells.



Per aquesta temporada s’ha decidit aplicar una novetat molt important a l’hora de

controlar l’assistència a les classes tècniques a la delegació. Així doncs, Antonio

Artero  va presentar com a mesura de control d’assistència a les classes un dispositiu

que funcionarà amb les empremtes dactilars dels àrbitres i que serà d’ús obligatori per

a tots ells, per tal que ‘fitxin’ una vegada arribin a la classe i l’abandonin. D’aquesta

manera es portarà un control eficaç de qui veritablement assisteix a les classes i quan

de temps efectiu hi romanen.

La vetllada va ser un èxit participatiu i hi van ser presents la majoria d’àrbitres i

col·laboradors de la zona, els quals es van mostrar molt atents a totes les explicacions

rebudes.

 


